
AKTIVNOST MLADIH V KS VODMAT

Veliko je športa
Letošnji program aktivnosti mla-

dih v KS Vodmat je IKJ obsegu
izredno bogat na vseh področjih,
venclar bo potrebna precejšnja
angažiranost mladine, da bomo
prograin tudi izpeljaii.

Omenimo nekatere akcije, ki so
zajete v profjram dela mladinske
organizacije v KS Vodmat:

— organizirali bomo proslave ob
ra/nili jubilcjiiih dnevih, s tem pa
bnmo skušali vključiti čim več
mladih v kulturno dejavnost;

— že lansko leto smo nameravali
ustanoviti foto krožek, vendar ni
bilo pravega zanimanja. Zato bo-
mo skušali v letošnjem Ietu vklju-
čiti foto krožek v organizacijo iz-
letov in spominskih jjohodov;
— v letošnjem letu imamo namen
povtzati se z mladino iz pobratcne

KS Buče;
— aktivnost mladinske organiza-

cije mora zaživeti tudi IUS, pod-
rotju idejno političnega izobraže-
vanja. Z organizacijo raznih pre-
davanj in ustanovitvijo marksistič-
nega krožka nioramo uresničiti tu-
di ta del programa,, ki je pred
nami;

— sodelovanje z občinsko konfe-
renco ZSMS Ljubljana-Center mo-
ra biti tesnejše. Že v lanskem letu
smo pustili nerešen problem pri
ustanavljanju Krajevnega sveta,
katercga namen je, da mladinske
organizacije v KS Vodmat preko
svojih delcgatov vključujejo pro-
grame in vsklajujejo želje in pro-
bleme na nivoju krajevne skupno-
sti. Velik uspeh mladinske organi-
zacijc bo, če bomo uspeli ustano-
viti Krajevni svet v letošnjem letu.
V ta namen bo naša prva naloga,
da navežemo stike z vsenii osnov-
niini organizacijaml ZSMS v KS
Vodmat in jih pripravimo k sode-
lovanju.

Omeniino naj izredno sodelova-
njc s krajevnimi organizacijami,
predvsem s KO ZRVS, ki ima pre-
cej akcij v svojem programu pove-
zanih z delom mladinske organiza-
ci,ie, kot so na priiner spominski
pohodi in razna predavanja.

Na letni konferenci OO ZSMS
Vodmat smo se mladi odločili, da
se v letošnjem letu v eim večjem
številu udeležimo krvodajalske ak-
cije.

Kot vsa leta doslej smo mladi
najbolj aktivni v športu in rekre-
aciji. Ta dcjavnost je za nas mla-
de razumijiva, saj ravno s športom
krepirao svoje telo in zdravje.

Mladinci in mladinke pridno tre-
nirajo na dvosteznera kegljišču v
Malenškovi ulici vsako nedeijo po
tri ure. Tovrstna rekreacija bo
vcrjetno amogočena še celo leto
iako, da bodo člani mladinske or-
ganizacije pridobili določeno zna-
jije, saj bomo tudi v letošnjem le-
tu zastopali našo KS v raznih ob-
einskih tekmovanjih.

Telovadnica v osnovni šoli dr.

Jožeta Potrča nam oinogoča, <la
imamo irikrat- tedensko organi«-
rano rekreacijo. Razdeljeni smo f
(ri skupine, in sicer kosarkas ji, no-
gometaši in odbojkarji, tako da
omogočimo vsakomur svojo vrsto
rekreacije. Posaineznihi pa lahko
isločasno vadijo na orodjUi.

Večino šporlnih in rekrcacijskih
panog smo že preselili na zunanja
igrišča. Nogometaši so že pričeli
s TRIM tekmovanjem v malem
nogometu, v TRIM tekmovanja pa
se bodo vključili tndi odbojkarji,
košarkarji in kegljači. Preko sred-
stev obveščanja bomo zasledovali
organiziranje raznih TRIM tekmo-
vanj v obeini In mestu, katerih se
bomo tudi udeležUi in lako doka-
zali, da pokali in priznanja osvo-
jcna v lanskcm ]ein niso bila slu-
čajna.

Kot vsako leto sc bomo verjet-
no tudi lelos srečali z mladimi iz
Ceškoslovaške in se z njimi pome-
rili v raznih šporiib.

Strelska sekcija v lanskem letn
ni zaživela. Tudi s šahovsko sekci-
jo se je dogajalo isto, čeprav
iniamo za obe panogi zagotovi.ien
prostor in rekvizite. T! dve pano-
gi vseeno ne gre zanemariti, saj
lahko upamo, da se bo sčasoma
tudi ta dejavnosl razvila.

V letošnjem letu tiomo skušali
v rckreaeijo vkijučiti tudi dekleta,
saj je nežni spol na iem področju
slabo zasiopan.

Poleg akcij, ki so bile izvršene
v lanskem letu, lahko rečemo, da
bo tudi letos največ besed teklo
o delu v športnem parku. Mim-
grede omenlmo našega mentorja
tov. Balda Svetličiča bot vzpod-
budnika in organizatorja vseh de-
lovnih akcij. Vse delovne akcije
bodo tudi letos morale biti Jzvrše-
ne z mlaclinsko roko.

Mcd delovne akcije bomo sku-
šali vključiti tudi sodelovanje s
krajevno organizacijo RK pri zbi-
ralnih akcijah, saj smo te akcije
v preteklem letu precej zapostav-
Ijali.

Jože Baloh


